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Abstract (en)
[origin: WO2006062437A1] The set of inventions relates to display engineering and is used for displaying colour alphanumeric and graphical
information for designing and developing different infomercial display means on externally and internally located objects. Said invention makes
it possible to improve the quality of displayed information, the operational reliability thereof and to reduce the costs by that the structural design
and the arrangement of light clusters in the information desks of columns are optimised, and required dimensions of the information desks and the
distance therebetween when a video field image is formed are determined. The elements of the running letters consist of two adjacent pixels having
a common light-emitting-diode and the inventive arrangement configuration of the light-emitting-diodes in a pixel makes it possible to control the
image resolution.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft die Anzeigetechnik und kann für die Anzeige von farbigen, alphanumerischen und grafischen Informationen zum Entwerfen
und Entwickeln verschiedener Informationsdarstellungsmittel auf innen und außen liegenden Objekten verwendet werden. Die Erfindung macht es
möglich, die Qualität der angezeigten Daten zu verbessern, die Funktionszuverlässigkeit zu erhöhen und eine Kostenminderung der Vorrichtung
aufgrund der Nachstellmöglichkeit der Auflösung innerhalb der Spalten des dargestellten Bilds des Videofelds, der optimalen Anordnung von
Leuchtdioden innerhalb des Pixels der Leuchtkluster und der allgemeinen Verminderung der Anzahl der Leuchtdioden zu erreichen. Die Elemente
der Laufschriftvorrichtung bestehen aus zwei benachbarten Pixeln, die eine gemeinsame, lichtemittierende Diode aufweisen, und die Anordnung
dieser Dioden in einem Pixel macht es möglich, die Bildauflösung einzustellen.
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